

# 理工研究國際期刊

## 第十卷 第一期

### 中文目次

氣化器最佳化適應性控制器之設計 .....	沈宏庭、黃崇能	1
溼式蝕刻製程中晶體系統與異向性侵蝕刻速率對其表面形貌的影響 .....	王建興、楊宗侑、李昆達	21
二維波速切換之相位陣列天線設計 .....	許家銘、陳居毓	35
國小三年級學童除法單元之錯誤類型分析 .....	林淑芬、黃建中	45
機車主動式頭燈系統的研發 .....	朱字農、黃崇能	99
物聯網式洗衣完成自動通知系統 .....	李建樹、郭育軒	185
硫氰酸氫銅在鈣鈦礦鉛太陽能電池中作為空穴傳輸層的應用研究 .....	盧陽明、郭宗枋、曾世維	193

# International Journal of Science and Engineering

## Volume 10, NO.1

### CONTENTS

Optimal Design of an Adaptive Controller for Gasifiers .....	Hong-Ting Shen, Chung-Neng Huang	1
The influence of crystalline structure and anisotropic etching rate on surface morphology by wet chemical etching .....	Jian-Sing Wang, Zong-You Yang, Kun-Dar Li	21
The Design of Two-Dimensional Switched-Beam Phase Array .....	Chia-Ming Hsu, Chu-Yu Chen	35
An Analysis of Error Patterns of Division for Third Graders .....	Shu-Fen Lin, Chien-Chung Huang	45
Development of the Adaptive Headlight System for Motorbikes .....	Tz-Nong Chu, Chung-Neng Huang	99
Laundry Notification System based on Video Analysis .....	Jiann-Shu Lee, Yu-Syuan Guo	185
Study on the application of cuprous thiocyanate in lead perovskite solar cells as a hole transport layer .....	Yang-Ming Lu, Tzung-Fang Guo, Shih-Wei Tseng	193